
Bestyrelsesmøde 3.11.2021 kl.18.00 

i Krudtuglen  

Da mødet lå meget tidligt og ingen af deltagerne havde spist, blev det 

besluttet at afholde et middagsmøde på Krudtuglen. 

Fremmødte: Arne, Joan, Mie, Tina og Hanne 

Referent Joan 

 

 

Dagsorden:  

1. Beboeransøgning om udvidelse af have (lukket punkt) 

 

Se særskilt referat 

 

2. Godkendelse af referat 6.10.21 

Referatet blev godkendt med enkelte rettelser. Proceduren for referater blev 

præciseret. Skrives og sendes via mail til godkendelse af 

bestyrelsesmedlemmerne og derefter offentligøres inden næste 

bestyrelsesmøde. 

 

3. Afdelingsmøder maj og september. 

Bestyrelsen vil gerne afholde 2 årlige afdelingsmøder. Arne og Mie laver 

oplæg til dagsordener i januar - eventuelt kontakter afdelingsrådgiver i AAB. 

 

4. Vagtplan for urafstemningen. 

    Fredag d. 5.11.21 kl. 17-19: Joan og Tina 

    Søndag d. 7.11.21 kl. 10-12: Mie og Hanne 

    Mandag d. 8.11.21 kl. 16.20: Joan, Tina og Arne 

 

5. De grønne områder. 

   Thomas og Arne kontakter Dansk Naturfredningsforening for rådgivning. 

 

6. SMS-service. 

   Vi har to adgange en til afdelingen og en til Driften(Jung og Gamst)   

   Vi har rykket Jung for at bruge deres adgang til meddelelser fra driften. 

   Han vil forsøge. 

 

7. Facebook. Hvordan skal det være? 

   Mie og Thomas er administratorer. 

 

 

Pludselig var klokken blevet mange og det var tid til at være i svenskehuset og 

Mødet blev hævet ca. 19.50. 

Resten af dagsordenen overføres til næste møde.      


